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Castellar es manté com un dels municipis de més de 20.000
habitants amb la taxa delinqüencial més baixa

Divendres 21 de març

La Junta Local de Seguretat ha fet avui balanç de l’any policial, en una sessió
presidida per primera vegada per l’alcaldessa, Yolanda Rivera, i que ha
comptat amb l’assistència de la subdelegada del Govern espanyol a Barcelona,
Carmen Garcia-Calvillo, i el director general de la Policia, Josep Lluís
Trapero, entre d’altres

Castellar continua sent un dels municipis de més de 20.000 habitants amb l’índex
més baix de delictes. Aquesta dada s’ha donat a conèixer en el marc de la Junta
Local de Seguretat, un òrgan que aplega diferents cossos de seguretat i emergències
i que s’ha reunit aquest migdia a les dependències de Ca l’Alberola.

Aquesta és la primera vegada en què una sessió de la Junta Local de Seguretat és
presidida per Yolanda Rivera, des que va ser escollida alcaldessa. L’acte ha comptat
també amb l’assistència de la subdelegada del Govern espanyol a Barcelona,
Carmen Garcia-Calvillo, el director general de la Policia, Josep Lluís Trapero, el
director general de Policies Locals, Daniel Limones, el representant de la delegació
territorial del Govern de la Generalitat a Barcelona, Christian Carneado, el regidor
de Seguretat Ciutadana, Pepe Leiva, el cap de la Policia Local, Armand Martínez, el
sergent de la Policia Local, Dani Gómez, i diversos representants de l’ABP Sabadell
dels Mossos d'Esquadra, del CNP Sabadell, de la Guàrdia Civil, Bombers i Bombers
Voluntaris.

Durant la sessió s’ha destacat que el balanç de l’any policial és novament positiu.
Més enllà de les dades, l’alcaldessa ha volgut remarcar que “la percepció de la
ciutadania és que la nostra és una vila segura, segons indiquen les dades del
darrer Dibaròmetre publicat per la Diputació de Barcelona”. D’acord amb la
darrera enquesta de 2024, la seguretat ciutadana “no figura entre els cinc temes
que preocupen més als castellarencs”, explica Rivera. “Malgrat aquestes bones
dades hem demanat a la junta no abaixar la guàrdia, no relaxar-nos i
continuar col·laborant entre tots els cossos de seguretat per adaptar-nos,
perquè el futur de Castellar continuï sent segur”, afegeix l’alcaldessa.

De fet, i segons el mateix estudi de la Diputació, la seguretat només preocupa a un
5% dels castellarencs. En contrast, aquest percentatge és del 15% als municipis
d’entre 20.000 i 50.000 habitants i al Vallès Occidental, i del 18,5% per al conjunt
de municipis de la província de Barcelona.

file:///


Avís legal
Sobre el web
Accessibilitat
Mapa web

Ajuntament de Castellar del Vallès · Passeig Tolrà, 1 | 08211 Castellar del Vallès |
Tel. 93 714 40 40

/33055/descriptiu/
/33066/descriptiu/
/33077/descriptiu/
/13219/mapaWeb/

